
证书编号：ISC-O-2025-4460-R

兹 证 明

唐山兆盛环保设备有限公司

统一社会信用代码：911302210616738235
注册地址：唐山市丰润区石各庄镇小令公庄村 邮编: 063000
经营地址：河北省唐山市高新区创业中心唐丰路瓦房庄立交与 112 国道交叉口北 300 米 邮编: 063000

河北省唐山市路北区高新技术开发区街道清科园 A座 301 邮编: 063000

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求
认证范围：

水处理（污水、净水）设备、废气处理(除臭、除尘、除酸碱性气体及
除有机废气)设备的制造所涉及场所的相关职业健康安全管理活动

发证日期：2025年 07月 10日
有效期至：2028年 07月 09日

职业健康安全管理体系认证证书



Registration No. ISC-O-2025-4460-R

This is to certify that

Tangshan Zhaosheng Environmental Protection Equipment Co., Ltd

The social credit code：911302210616738235

Registered Address: Xiaolingongzhuang Village, Shigezhuang Town, Fengrun District, Tangshan City

Audit Address: 300 meters north of the intersection of Tangfeng Road Wafangzhuang Interchange and National Highway

112 in the Entrepreneurship Center of Tangshan High tech Zone, Hebei Province;301, Building A, Qingke Park, Lubei

District High tech Development Zone, Tangshan City, Hebei Province

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

This certificate covers the following scope of

Occupational health and safety management activities related to the manufacturing of water treatment (sewage,
water purification) equipment and waste gas treatment (deodorization, dust removal, removal of acidic and alkaline
gases, and removal of organic waste gases) equipment

Issue Date：2025-07-10

Expiration Date: 2028-07-09

Occupation Health Safety

Management System Certificate


